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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
                                    
KLASA: 026-02/17-19/5 
URBROJ: 2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,12.05.2017. 
 

 
   

 
ZAPISNIK 

SA MJESNOG ZBORA GRAĐANA  
 

održanog 11. svibnja 2017. (četvrtak) s početkom u 17 sati u Domu kulture Pehlin, Minakovo 30. 

 
Zboru su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Tome Kovačić, zamjenik predsjednika VMO 
• Stjepan Horvat, član VMO 

              
Zboru nisu bili nazočni: 

• Anabel Babić, član VMO 
• Kristian Rumora, član VMO 

 
 
 

 
Ostali nazočni:  
12 građana Pehlina 
 

 

Zbor je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
1. Prijedlozi građana za izradu komunalnih prioriteta za 2018. godinu  
2. Razno 

 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
Ivan Bogdanić, predsjednik Vijeća MO Pehlin, pozdravio je nazočne, zahvalio se građanima što su 
se odazvali na poziv Vijeća, te predložio dnevni red. Ukratko je obrazložio razloge sazivanja: "Svake 
godine VMO je u obavezi napraviti prijedloge prioriteta za poboljšanje komunalne infrastrukture na 
području MO ,a to znači poboljšanje javne rasvjete, asfaltiranje ulica, uređenje sportskih terena, 
igrališta za djecu i zelenih površina. Pisanim je putem pristiglo nekoliko prijedloga koji će se također 
razmotriti. Mi smo jedan od rijetkih mjesnih odbora koji svake godine organizira zbor građana na 
ovu temu i prijedloge šaljemo Gradu, a onda stručne službe Grada provjeravaju je li to tehnički 
moguće, da li površina u vlasništvu grada i sve ostale tehničke elemente koji su potrebni da bi se 
nešto radilo. Nakon toga oni potvrđuju da li se nešto može ili ne može raditi ili nešto treba 
eventualno doraditi." Nakon uvodne riječi dao je riječ prisutnim građanima: 
 
 
  
g. Emil Šestan, Hosti 19 B – interesira se da li je moguće premjestiti sat od vode bliže kućama na 
adresi Hosti 19 B, Šestan i Hosti 19 A, Petrović. Razlog je što su puno puta imali puknuće cijevi, 
sadašnji sat još je 1972. godine postavljen u tuđem dvorištu. Također zanima ga da li je moguće 
riješiti problem oborinske vode koja se s glavne prometnice kroz Pehlin slijeva u njihovu sporednu 
ulicu. 

 
odgovor Predsjednika: za to je nadležan Vodovod i kanalizacija, te ćemo se mi pobrinuti da oni 
dobiju Vaš zahtjev da se sat premjesti na najbližu poziciju. Možda će se to napraviti kada bude 
rađena kanalizacija. Sada je u projektiranju Ulica Hosti, glavna cesta kroz Pehlin, Pletenci veći dio, 
pa možda to bude u sklopu tih radova. To su sredstva iz fondova Europske unije. Nadležni za 
prometnicu upoznati su s problemom odvodnje oborinskih voda. 

 
gđa. Ivanka Petrović, Hosti 19 A– od glave ceste do naše kuće ne postoji nikakva šahta koja bi 
prikupljala vodu, pa sva kiša ide u naša dvorišta.   

 
odgovor Predsjednika: nakon što ste se ponovo obratili u Mjesni odbor mi smo  kontaktirali Rijeka 
promet, Službu održavanja , ponovo im dostavili Vaš zahtjev, te su nam obećali da će Vas 
kontaktirati i obići lokaciju. Kako će oni to napraviti to je njihova stvar, to ide iz redovnog održavanja 
i oni su dužni napraviti da voda nikoga ne topi. 

 
g. Nikola Smiljanić, Blažićevo C 41- interesira se za kanalizaciju u naselju Blažićevo.  

 
odgovor Predsjednika: mislim da natječaj ide svoji tokom , tko će dobiti poslove još se ne zna. 
Kanalizacije nema cijeli donji dio Pehlina, zatim Pletenci, Hosti, Blažićevo A,B,C,D. Na glavnoj cesti 
rađena je već kanalizacija i napravljena je mješovita cijev. Pravila Europske unije su drugačija, te će 
se ponovo kopati na glavnoj prometnici. Na gornjoj strani Pehlina nema ni jedne rešetke za vodu jer 
se kišnica ne smije kupiti sa kanalizacijom. Kada će se radovi izvoditi ne znamo, trebalo bi biti ove 
jeseni.  

 
g. Rade Baždarić, Pletenci 29 – interesira se kada će u Ulici Pletenci biti kanalizacija . 

 
odgovor Predsjednika: kao što sam već rekao ove jeseni bi trebao biti natječaj za te radove. 
Poslati ćemo pisani upit kada će biti nastavljeni radovi na kanalizaciji VIK-u pa ćemo obavijestiti sve 
Vas koji ste zainteresirani. Za radove koji su već izvedeni većina izvođača koji su radili bila je 
korektna. Posao je dobila slovenska firma Godina , ali imali su sve naše podizvođače. Svi su bili 
korektni osim jednog u Ulici Mihovilići, ali na kraju je sve uspješno završeno. Tehnički pregled je 
izvršen, ali kanalizacija još uvijek nije priključena. 

 
gđa. Klaudija Gusić, Mihovilići 11A- bila sam kod Vas prije godinu dana pa me zanima što se 
pokrenulo vezano uz cestu kod škole, nemoguće je u vremenu 7,45 -8,00 sati doći do glavne ceste. 
Napisala sam zahtjev prema komunalnom sustavu, gospođi Banić da se to riješi. Kada dolazim iz 
grada ili s Viškova i skrenem unutra kod škole uvijek su parkirana dva auta, treba se micati svima 
koji idu odozgo. Na kraju i ja sama kad idem po dijete tamo parkiram, trebalo bi napraviti stupiće 
bilo što jer je opasno, auti se moraju micati i izlaziti na cestu. Tko je nadležan da pozove policiju. 
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odgovor Predsjednika: Trajno rješenje je cesta koja je projektirana i ima lokaciju dozvolu, a ide iza 
OŠ Pehlin. Do kuda se stiglo s imovinsko pravnom pripremom ne znam, ali to je jedino rješenje. 
Pomet oko škole je nemoguć. Ravnatelj bi morao na sastancima s policijom apelirati da se nešto 
riješi. Svatko kome smeta parkirani automobil trebao bi osobno pozvati policiju. Što se tiče prostora 
oko šterne gdje su auti stalno parkirani, mi smo prije 15 g. pokrenuli inicijativu da se taj prostor uredi  
i proširi prostor oko škole. Htjeli smo da se napravi neki sadržaj, Grad je bio voljan da se to otkupi, 
ali našli su se pojedinci kojima je to smetalo i pojavili su se navodni vlasnici kuće. Predlagano je da 
tamo bude čitaonica, ali nije napravljeno ništa. 

 
g. Ivan Rudanović: Policija bi trebala biti kod OŠ Pehlin, ali ne dolje na glavnoj prometnici, nego 
gore kod škole i spriječiti ljude da parkiraju i zaustavljaju se pored škole. 

 
gđa. Gusić: I kod DV Mavrica roditelji se parkiraju po cesti, a imaju parkiralište i označena mjesta 
za parking. Trebalo bi tražiti od vrtića da apeliraju na roditelje da se parkiraju na označena mjesta. 
Trebala bi cesta biti široka od 12-15 metara. Kod trafostanice je napravljen lakat koji nema ogledalo, 
ako se dolazi iz smjera škole jako je teško smotati prema gore.   

 
odgovor Predsjednika: Tamo treba voziti deset na sat, nitko ne staje, to je naša kultura prometa. 
Ono što je tamo napravljeno je privremeno rješenje, bilo je puno sastanaka stručnih službi i da se 
nije napravilo tako još ne bi bio otvoren vrtić. Preko puta Vaše kuće za ovu godinu je predviđeno da 
se proširi dio ceste, da mogu proći dva automobila. Zatražili smo ležeće policajce maksimalne 
visine i biti će postavljeni, tada će vozači morati usporiti. Kada se postave ležeći policajci 
najvjerojatnije će nastati pobuna, ali to je najbolje rješenje. 

 
gđa. Gusić: Prije dvije godine ja sam tražila stol za stolni tenis i rekli ste mi da čekam godinu dana i 
da će se postaviti. Prošla je već druga godina i ja još nisam dobila stol, a u međuvremenu su se 
rušili neki parkovi u kojima su bili stolovi za stolni tenis kod zgrada u Ćićarijskoj ulici. Stol je završio 
u malonogometnom igralištu na Androvom bregu koje je ograđeno i zaključano, tako da ga djeca ne 
koriste, a ne koristi se ni za mali nogomet. U Gradu Rijeci su rekli da sva igrališta moraju biti 
otključana. Trava na igralištu je potrošena, sada je tamo umjetna trava. U svakom parku trebalo bi 
postaviti znakove zabrane za pse. 

 
odgovor Predsjednika: Što se tiče stola, jedne godine smo planirali da ćemo tamo staviti stol i 
urediti. U međuvremenu smo se natjecali za uređenje cijele površine i na kraju je prihvaćen projekt 
po programu Riječkog lokalnog partnerstva, te će tamo biti uređen fitnes park sa spravama i stol 
više ne stane. Idejnim rješenjem nije predviđen stol nego pet sprava za fitnes. Vezano uz igralište 
na Androvom bregu ono se koristi, koriste ga sva djeca. Zanima me tko je taj iz Grada tko je rekao 
da igrališta moraju biti otključana, i da li je on ikada počistio, pokupio smeće ili popravio ono što je 
devastirano. Mi smo napravili koliko smo mogli i sve što smo radili napravili smo sami, u početku 
tamo je bila prašuma. Sve smo očistili svojim rukama kao i na mnogim drugim lokacijama od 
Mistraža na dalje. Zadnje lokacija koja je čišćena nalazi se preko puta vaše kuće i tamo će se 
urediti već spomenuti fitnes park. Smatram da nam ne trebaju znakovi zabrane za pse, stvar je 
osobne kulture svih nas koji imaju pse, treba svog psa naučiti. Psi zato i postoje da se vode u 
šetnju, mnogo ljudi vodi pse u šetnju putem prema Mistražu, nehumano ih je držati na lancu. 

 
g. Ivan Tomljenović: Treba naučiti vlasnike pasa da sa sobom nose vrećicu i pokupe za psom. 

 
Predsjednik: Htio bih Vas još upoznati sa odgovorom NK Rijeke, a vezano uz pritužbe mještana 
naselja Blažićevo vezano uz prometnu gužvu u naselju i vatromet. Izvođenje vatrometa povjereno je 
ovlaštenoj tvrtki WECO Pirotehnika d.o.o. iz Zagreba koja je odgovorna za provođenje svih 
sigurnosnih mjera i radnji. Svima nama koji smo udaljeni vatromet je predivan , ali onima koji žive u 
blizini stvara probleme. Što se tiče prometa iz HNK Rijeke navode da imaju parkiralište u sklopu 
trening kampa i na prometnici D427, da se prije svake utakmice apelira na posjetitelje da se 
pridržavaju prometnih propisa , te da koriste javni gradski prijevoz. Kada se otvori Interspar jedan 
dio auta moći će parkirati i tamo, ali to sve nije dostatno.  

 
 
 

Predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić napomenuo je da će se i dalje kontinuirano raditi na 
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asfaltiranju prilaznih nerazvrstanih i sanaciji postojećih cesta, proširenju i poboljšanju javne 
rasvjete, te na hortikulturnom uređenju površina na području MO Pehlin.    
 
 
 
• Svi problemi koji su od strane mještana istaknuti na Mjesnom zboru građana i 

prijedlozi koji su pristigli u pisanom obliku biti će razmatrani, a neki prijedlozi i  
uvršteni na Listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2018. godinu .  

 
 
 
   
AD 2    
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, pa se predsjednik VMO Ivan Bogdanić zahvalio nazočnima 
na sudjelovanju i  odazivu. 
  

 

 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
Zbor građana završio je u 19 sati. 
 

  

  
Zapisničar                   Ovjerovitelji zapisnika :                        VMO Pehlin 
 
Lorena Pribanić                            Nikola Smiljanić                       Predsjednik Ivan Bogdanić 
 
 
 
           Vesna Rudanović 
 
 
 
 
 


